
OSNOVNA ŠKOLA GUSTAVA KRKLECA 
ZAGREB, B. MAGOVCA 103 
Telefon: 01/6659-170 
Fax: 01/6659-172 
E-mail: ured@os-gkrkleca-zg.skole.hr 
 

KLASA: 003-06/16-01/1 
URBROJ: 251-168-16-3 
 

 
        ZAKLJUČAK 
 
Sa sjednice Školskog odbora održane dana 26.01.2016. godine s početkom u 17 sati 
u zbornici škole. 
 
Prisutni članovi Školskog odbora: 
 

- Predstavnica iz reda učitelja i stručnih suradnika: Ivana Olivari, Ana Marinović 
Radojković 

- Predstavnik radnika:  Dominko Filipović 
- Predstavnici osnivača:  Zdravka Majurec, Vesna Bobinski, Ana Šerfezi 
- Predstavnica Vijeća roditelja: Jelena Buturac 

 
Na sjednici Školskog odbora prisutne su ravnateljica škole gospođa Marija Luković  i 
tajnica Maja Mikec u svojstvu zapisničara. 
 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika 33. sjednice Školskog odbora 

2. Razrješenje i imenovanje člana Školskog odbora OŠ Gustava Krkleca 

3. Radni odnosi (suglasnosti na zapošljavanje do 60 dana) 

4. Najam dvorane 

5. Obavijesti 

6. Pitanja i prijedlozi 

 

 
 Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
Ad. 1.)  Zapisnik prethodne sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen.  
 
 
Ad. 2.) Zaključkom gradonačelnika Grada Zagreba razrješuje se dužnosti člana 
Školskog odbora Jozo Ćavar, a Zdravka Majurec imenuje se članom Školskog 
odbora Osnovne škole Gustava Krkleca. 
Verificiran mandat  Zdravke Majurec. 
 



Ad. 3.) Članovi Školskog odbora jednoglasno su dali suglasnost na zapošljavanje 
učitelja hrvatskog jezika Krešimira Čosića, učiteljice biologije Lidije Župan Ivanović, 
učiteljice razredne nastave u programu produženog boravka Nataše Muža i učiteljice 
francuskog jezika Tatjane Savić, do 60 dana. 
Najavljen je  natječaj za zapošljavanje domara. 
 
 
Ad. 4.) Na zahtjev članova Školskog odbora dani su na uvid prijedlozi Ugovora s 
zamolbom korisnika, Obrazac ZAH-VP i Knjiga izlaznih računa vezana uz najam 
dvorane. 
Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi na podnesenu dokumentaciju vezanu 
uz najam dvorane. 
 
Ad.5.) Ravnateljica je obavijestila članove Školskog odbora o prikupljenom iznosu 
novca na Božićnom sajmu i najavila planirane aktivnosti u školi tijekom veljače. 
 
Ad. 6.) Pitanja i prijedloga nije bilo. 
 
 
Sjednica Školskog odbora je završila s radom u 17 sati i 45 minuta. 
 
 
Zapisničar:      Predsjednica Školskog odbora: 
 
Maja Mikec     Ivana Olivari, prof. 
 
 
 
 


